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ZÁPIS Z ČLENSKÉ SCHUZE DSO Poberounské odpady  
(dále jen „zápis“) 

 

Číslo  1/2024 

Den konání 8.2.2024 

Místo konání MěÚ Černošice, Karlštejnská 259, Černošice 

Přítomní zástupci členských obcí Barbora Tesařová (Lety), Roman Štěrba 

(Všenory), Petr Weber (Karlštejn), Monika 

Hurtová (Karlík), Lucie Živná (Skuhrov), 

Josef Trpišovský (Srbsko), Tomáš Smrčka 

(Řevnice), Filip Kořínek (Černošice), Filip 

Kočí (Třebotov), Tomáš Snopek (Hlásná 

Třebaň), Markéta Simanová (Zadní Třebaň), 

Tomáš Jurajda (Liteň), Petr Hampl 

(Dobřichovice)  

Omluvení zástupci členských obcí Lukáš Troegler (Koněprusy), Martin Hrdlička 

(Tetín), Vladimír Roztočil (Svinaře) 

Hosté:  Jan Marek (POBERO), Soňa Štětková 

(POBERO), Filip Kaštánek (POBERO) 

Ověřovatelé zápisu Monika Hurtová, Filip Kořínek 

Předsedající Petr Weber 

Zapisovatel zápisu Petr Weber 

 

1) Úvod - Zahájení členské schůze DSO Poberounské odpady 
 

Předsedající zahájil členskou schůzi ve 14.00 hodin. Přivítal všechny přítomné na 1. letošní 

členské schůzi DSO. Dále uvedl, že je přítomno 13 zástupců členských obcí DSO Poberounské 

odpady – členská schůze usnášeníschopná.  
Předsedající navrhl jmenovat ověřovateli dnešního zápisu Moniku Hurtovou a Filipa Kořínka, 

zapisovatele zápisu Petra Webera. 
 

Přítomní byli vyzváni, aby přednesli k  návrhu námitky nebo připomínky.  
Žádné námitky ani připomínky nebyly vzneseny.  
 

Předsedající dal hlasovat o tomto návrhu usnesení:   

Členská schůze DSO Poberounské odpady schvaluje ověřovatele zápisu z dnešní členské schůze 

Moniku Hurtovou a Filipa Kořínka, zapisovatele dnešního zápisu Petra Webera. 
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 Výsledek hlasování:  PRO 13 

 PROTI 0 

 ZDRŽEL SE 0 

Usnesení číslo 1/1/2024 bylo schváleno. 

 

 

2) Projednání námitek a návrhů k zápisům z členských schůzí DSO Poberounské 

odpady konaných 30.11.2023 a 21.12.2023 

Předsedající vyzval přítomné k přednesení připomínek nebo námitek k zápisu z členských schůzí 

(8/2023 a 9/2023) konaných 30.11.2023 a 21.12.2023. 

 

 Nebyly vzneseny žádné připomínky ani námitky. 
 

Předsedající dal hlasovat o tomto návrhu usnesení: 

Členská schůze DSO Poberounské odpady schvaluje zápisy z členských schůzí DSO konaných  

30.11.2023 a 21.12.2023 
 

 Výsledek hlasování:  PRO 13 

 PROTI 0 

 ZDRŽEL SE 0 

Usnesení číslo 2/1/2024 bylo schváleno. 

 

 

3) Návrh programu členské schůze DSO 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu členské schůze DSO, který byl řádně vy-

věšen na úředních deskách obecních úřadů členských obcí a na úřední desce DSO 
 

Na programu členské schůze dne 8.2.2024 jsou tyto body k projednání: 

 

1. úvod  

2. projednání námitek k zápisu z členské schůze konané dne 21.12.2023  

3. návrh programu členské schůze  

4. projekt POBERO – informace pro členy svazku  

5. různé  

6. diskuze  

7. závěr 

 

Předsedající navrhl doplnit bod č.2 o projednání námitek k zápisu z členské schůze DSO dne 

30.11.2023 – přítomní zástupci členských obcí projevili souhlas s tímto krokem 

Upravený návrh program zněl následovně: 

 

1. úvod  

2. projednání námitek k zápisům z členských schůzí konaných 30.11.2023 a 21.12.2023  

3. návrh programu členské schůze  



3 
 

4. projekt POBERO – informace pro členy svazku  

5. různé  

6. diskuze  

7. závěr 

 

Předsedající dal hlasovat o tomto návrhu usnesení:   

Členská schůze DSO Poberounské odpady schvaluje program dnešní Členské schůze DSO 

Poberounské odpady 
 

Výsledek hlasování:  PRO 13 

 PROTI 0 

 ZDRŽEL SE 0 

Usnesení číslo 3/1/2024 bylo schváleno. 

 

4) Projekt POBERO – informace pro představitele obcí 
 

Předsedající stručně seznámil přítomné zástupce členských obcí s rámcovým stavem projetku 

POBERO a následně předal slovo výkonnému řediteli společnosti POBERO Janu Markovi, který 

informoval přítomné zástupce členských obcí o: 

 

• stavu personálního zajištění provozu společnosti – aktuálně bez zásadních změn proti 

minulé členské schůzi, někteří řidiči v dlouhodobé pracovní neschopnosti, posádky jsou 

plně pracovně vytíženy 

• změnách v systému svozu odpadu v návaznosti na přechod některých obcí na D2D systém 

svozu odpadu (D2D zaveden v lednu v Srbsku a Hlásné Třebani, v únoru v Koněprusích a 

Skuhrově, od března v Řevnicích a Karlíku), stále může docházet k dílčím úpravám 

svozových tras a harmonogramu 

• dotace na IT vybavení – k tomuto bodu byla navržena následující usnesení: 
 
Členská schůze DSO Poberounské odpady schvaluje nominace zástupců DSO do komise k posouzení 
nabídek v rámci projektu Nádoby pro door to door systém DSO Poberounské odpady – IT řešení systémů 
pro monitorování odděleného sběru a svozu odpadů ve složení Petr Weber, Barbora Tesařová a Tomáš 
Smrčka 

 

Výsledek hlasování:  PRO 13 

 PROTI 0 

 ZDRŽEL SE 0 

Usnesení číslo 4/1/2024 bylo schváleno. 

 

Členové komise společně s výkonným ředitelem Markem informovali přítomné zástupce 

členských obcí se zprávou o hodnocení nabídek a vyzvali předsedu DSO k jednání s vítěznou 

společností a přípravou a podpisem smlouvy na dodávku IT řešení pro monitorování odděleného 

sběru a svozu odpadu 
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Předsedající dal hlasovat o následujícím usnesení: 

 

Členská schůze DSO Poberounské odpady schvaluje zprávu o hodnocení nabídek v rámci 
projektu Nádoby pro door to door systém DSO Poberounské odpady – IT řešení systémů pro 
monitorování odděleného sběru a svozu odpadů a pověřuje předsedu jednáním s vítěznou 
společností a přípravou a podpisem smlouvy na dodávku IT řešení pro monitorování 
odděleného sběru a svozu odpadu 
 

 

Výsledek hlasování:  PRO 13 

 PROTI 0 

 ZDRŽEL SE 0 

Usnesení číslo 5/1/2024 bylo schváleno. 

POZNÁMKA: Jednání opustili (Markéta Simanová – Zadní Třebaň, Lucie Živná – Skuhrov, 

Petr Hampl – Dobřichovice, Roman Štěrba – Všenory) 

Členská schůze zůstala v počtu 9 přítomných zástupců členských obcí úsnášeníschopnou! 

• Dotace Door to Door – 2. vlna 

Předsedající informoval zástupce členských obcí o zájmu některých obcí participovat na druhé vlně 
dotačního titulu SFŽP na zavádění door to door systému svozu odpadu, v souvislosti s přípravou 
žádosti o dotaci představil nabídku společnosti KAPEX a navrhl hlasovat o následujícím usnesení: 

Členská schůze DSO Poberounské odpady schvaluje nabídku společnosti KAPEX s.r.o. na 
projekt „Nádoby pro door-to-door systém DSO Poberounské odpady“ – 2. vlna v následující 
výši:  

1. zpracování a podání žádosti o dotaci – 95 tis Kč bez DPH 

2. řízení projektu po dobu realizace  - 210 tis Kč bez DPH 

3. řízení projektu k závěrečné zprávě o realizaci – 105 tis Kč bez DPH 

 

 

Výsledek hlasování:  PRO 9 

 PROTI 0 

 ZDRŽEL SE 0 

Usnesení číslo 6/1/2024 bylo schváleno. 



5 
 

Předsedající dále navrhl hlasovat o usnesení spojeném s podáním dotace na výše zmíněný projekt 

Členská schůze DSO Poberounské odpady schvaluje podání žádosti o dotaci na pořízení nádob 
pro door to door systém DSO Poberounské odpady – 2. vlna.  

 

Výsledek hlasování:  PRO 9 

 PROTI 0 

 ZDRŽEL SE 0 

Usnesení číslo 7/1/2024 bylo schváleno. 

 

• Jan Marek informoval o stavu uzavírání smluv s živnostníky – k datu konání schůze 
uzavřeno cca 70 smluv, nejvíce zasmluvněných živostí je v Černošicích, některé obce a 
města (např. Řevnice) mají smlouvy uzavřeny s živnostníky v rámci svého obecního 
systému odpadového hospodářství. Otázkou je, zda je možná v rámci výše uvedeného do 
budoucna nějaká harmonizace, kterou zastřeší POBERO? 

• stav vozového parku – třetí tříosé vozidlo předáno 18.12.2023, následně 31.1.2024 plně 
osazeno monitorovacími a vážními systémy, aktuálně identifikován problém v komunikaci 
v rámci vážního systému (Tantrom vs Inisoft) – problém reportován, pracuje se na jeho 
odstranění. Důležité – POBERO má data ze systému! 

• SW – bude třeba učinit revizi stanovišť v obcích 

• Plán investic (plán je přílohou tohoto zápisu) – Jan Marek představil základní plán investic 
společnosti na rok 2024, představeno bylo pořízení zařízení INFRASET, které by mohlo 
zajistit dostatečnou personální kapacitu společnosti v případě výpadků personálu 
svozových aut, obecně panuje shoda na možném využití této služby, Monika Hurtová se 
ptala, za jakých meteorologických podmínek lze zařízení používat – Jan Marek na základě 
informace od dodavatele zařízení a účastí na ukázce zařízení dne 18.12.2023 potvrdil, že 
zařízení je možné využívat i v zimních měsících. Barbora Tesařová upozornila na potřebu 
upravit informace v obchodním rejstříku – aktuálně mám POBERO pouze oprávnění 
v oblasti odpadového hospodářství 

• vyhodnocení dotazníku ohledně spokojenosti obcí se službami společnosti POBERO                       
a případným dalším rozšířením služeb, které by obce mohly využívat – poptávány služby 
v oblasti opravy komunikací (viz informace ohledně zařízení INFRASET výše), zametací 
vůz. Výkonný ředitel vypracuje resumé a zašle jej členským obcím 

• Implementace IMS (systém managementu společnosti) – v realizaci, probíhají sezení se 
zaměstnanci zaměřené na podrobný popis pracovní činnosti, data jsou následně 
vyhodnocována a zohledňována při přípravě procesní dokumentace 



6 
 

• Dodatek ke smlouvám pro rok 2024 – bude připraven společností POBERO, je třeba 
zohlednit sdružený sběr komodit v některých obcích a dále pak upravit cenu 
nebezpečných odpadů na občana 

• Evidence odpadu – zajišťována společností KAPEX za cenu 10 Kč/občan/rok, KAPEX 
navrhuje zvýšení ceny o inflaci na 11 Kč. Barbora Tesařová zjišťovala, proč je tato aktivita 
realizována formou subdodávky, když by je POBERO teoreticky mohlo pokrývat 
samostatně. V současné chvíli je problém v pracovní kapacitě zaměstnanců společnosti 
POBERO, Jan Marek a Soňa Štětková však připraví plán na insourcing této aktivity během 
Q1 a Q2 2024 – Filip Kořínek zmínil, že tato aktivita by mohla být zajištěna vznikem 
menšího úvazku v rámci společnosti a zeptal se, neví-li někdo z přítomných o někom 
v členských obcích, kdo by tuto aktivitu mohl pokrýt. Monika Hurtová se zeptala, jaký je 
důvod relativně nízké ceny služby ze strany společnosti KAPEX – cena se odvíjí od 
dlouhodobé spolupráce POBERO a KAPEX v různých oblastech. Filip Kaštánek zmínil 
skutečnost, že společnost POBERO disponuje v podstatě kompletními daty ohledně 
produkce odpadu v obcích na základě používaného SW – tato data je možné používat pro 
pravidelnou evidenci odpadů 

• Členské obce byly vyzvány, aby do 16.2.2024 zaslaly informace o odpadu, který není 
svážen a likvidován společností POBERO na e-mailovou adresu evidence@pobero.cz 

• Problémy a načítáním čipů v některých obcích – obec Srbsko kompletně vybavena 
hranatými popelnicemi, které jsou načipované, ale některé nejsou během svozu načteny 
– to samé v Řevnicích, problém je řešen – podle Filipa Kaštánka je nutné pravidelně 
sledovat výkazy, pokud se objevuje problém na stejném stanovišti, je třeba nádobu 
překontrolovat a případně přečipovat, ideálně je třeba se domluvit s dispečer tak, aby 
relevantní popelnice byly součástí odpolední svozové trasy, ale byly vystaveny již ráno – 
takto je možné v dopoledních hodinách před vlastním svozem vykonat nutnou kontrolu 

• Jan Marek shrnul ekonomický stav společnosti na základě připravených účetních výkazů 
a hospodářských ukazatelů, hospodaření za rok 2023 bude kompletně zpracováno během 
následujících týdnů 

• Fakturace – Soňa Štětková přítomným zástupcům členských obcí představila systém 
fakturace POBERO (živá demonstrace práce s daty, tabulka fakturací je uložena ve 
sdíleném formuláři na Google disku využívaném společností POBERO, starostové by měli 
mít k datům přístup) – současným jádrem sporu je systém, kdy jsou počítány hodiny na 
území obce strávené svozem odpadu (nejsou rozporovány) a hodiny tzv. obslužné 
(přejezdy mezi obcemi, transport odpadu na koncové zařízení, atd – tyto hodiny a jejich 
rozpočet mezi obce není vnímán všemi obcemi jako adekvátní) – Soňa Štětková 
představila poměr mezi výše uvedenými typy hodin v rámci fakturačních dat (dostupné 
na sdíleném disku – viz výše), podle Filipa Kaštánka je tento systém fakturace neefektivní, 
Petra Hampla zajímalo, jak pracovat s neproduktivním časem – navrhl udělat několik 
kontrolních svozů a stanovit průměrný neproduktivní čas, který by byl používán při 
fakturaci 

mailto:evidence@pobero.cz
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• Fakturace – podle Filipa Kaštánka má POBERO potřebné nástroje a data, ale jde špatnou 
cestou – nutné správně určit cenu za práci společnosti POBERO (není správné mít různé 
ceny za svozové aktivity na různých typech vozů – zde referoval o ceně práce svozového 
popelářského vozu a ceně práce vozidla s hydraulickou rukou). Filip Kaštánek také vidí 
problém ve správném využívání fondu pracovní doby. Tomáš Snopek apeloval na nutnost 
najít shodu v oblasti fakturace, byť všechny obce se systémem nemusí zcela souznít, Petr 
Weber navrhl možnost spolupráce s nezávislým konzultantem, který by navrhl 
z neutrální pozice efektivní systém fakturace. Filip Kořínek podpořil vedení – systém 
fakturace (stejně jako systém svozu) se průběžně mění, a tudíž není možné zcela zabránit 
neefektivitám při fakturaci. Jan Marek navrhl, zda-li by nebylo možné fakturovat za 
jednotlivé výsypy popelnic – tento systém by zřejmě mohl být předvídatelnější z hlediska 
výnosů podnikatelské činnosti i vlastního systému fakturace.  

• Fakturace – z hlediska fakturace reklamovány faktury za svoz odpadu za prosinec obcemi 
Lety a Liteň – reklamace bude řešit vedení společnosti POBERO. Jan Marek se dotázal, 
jestli by byl zájem vyfakturovat leden 2024 systémem fakturace společnosti BOS (cena za 
výsypy) – tento návrh nebyl zástupci členských obcí přijat, je třeba pracovat ve stávajícím 
systému a snažit se jej optimalizovat 

 

• Vedení společnosti POBERO bude nadále pracovat na zefektivnění systému fakturace 
 

 

5) Různé 

 
Předsedající informoval přítomné zástupce členských obcí o záměru navázání spolupráci mezi 
DSO a konzultantskou společností JUST 4 YOU s cílem nastavení plánu hospodaření společnosti 
POBERO. Na základě schváleného usnesení by konzultantská firma získala jasný mandát pro svou 
aktivitu a finanční rámec spolupráce 
 
Předsedající dal hlasovat o následujících usneseních: 

 

Členská schůze DSO Poberounské odpady schvaluje navázání spolupráce mezi DSO jako 
klientem a společností JUST 4 U s.r.o. jak ekonomickým poradcem za účelem pořízení: 

1.  analýzy hospodaření POBERO 2023,  
2. návrhu struktury podnikatelského resp. finančního plánu POBERO 2024 
3. návrhu metodiky finančního controllingu pro rok 2024 uplatňovaného ze strany DSO 

 

Výsledek hlasování:  PRO 9 

 PROTI 0 

 ZDRŽEL SE 0 

Usnesení číslo 8/1/2024 bylo schváleno. 
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Členská schůze DSO Poberounské odpady schvaluje odměnu pro společnost JUST 4 U s.r.o. ve 
výši 1500,- Kč/hod bez DPH v max výši 50 odpracovaných hodin 

 
Výsledek hlasování:  PRO 9 

 PROTI 0 

 ZDRŽEL SE 0 

Usnesení číslo 9/1/2024 bylo schváleno. 

 
Předsedající požádal přítomné zástupce členských obcí o revokaci usnesení č. 7/5/2023 o 
přijetí nového usnesení v důsledku snížení hodnoty příplatku mimo základní kapitál 
převedeného z DSO do POBERO Poberounské odpady s.r.o. Důvodem bylo pokrytí nákladů na 
dotační management a právní služby ze strany DSO. 
 
Předsedající dal hlasovat o následujících usneseních: 
 

Členská schůze DSO Poberounské odpady revokuje usnesení č. 7/5/2023 z členské schůze 
konané dne 29.6.2023 

 
Výsledek hlasování:  PRO 9 

 PROTI 0 

 ZDRŽEL SE 0 

Usnesení číslo 10/1/2024 bylo schváleno. 

 

Členská schůze DSO Poberounské odpady schvaluje převod 4 010 000 Kč z účtu DSO na účet 
společnosti POBERO Poberounské odpady s.r.o. formou příplatku mimo základní kapitál, 
pověřuje předsedu DSO provedením úkonů s tímto krokem spojených a schvaluje Smlouvu o 
poskytnutí peněžitého příplatku mimo základní kapitál mezi DSO Poberounské odpady a 
společností POBERO Poberounské odpady s.r.o. 

 
Výsledek hlasování:  PRO 9 

 PROTI 0 

 ZDRŽEL SE 0 

Usnesení číslo 11/1/2024 bylo schváleno. 

 

 

6) Diskuze 
 

Diskuze proběhly u jednotlivých témat. 
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7) Závěr 
 

Předsedající poděkoval přítomným za účast na dnešní Členské schůzi DSO Poberounské odpady 

a ukončil jednání v 18.00. 

 

 

 

 

Zapsal:                                          .......................................... 
   

Petr Weber v. r. 
předseda DSO Poberounské odpady 

 
 
 

Ověřovatelé:  
 

  ………………………   ……………………………. 
  Monika Hurtová, v.r.                          Filip Kořínek, v.r. 
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